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§ 3   

Utvärdering av Järva Rent Och Snyggt 

Beslut 
att Spånga-Tensta stadsdelsnämnd återremitterar rapporten för att 

även kontakt med föreningslivet ska inkluderas i utvärderingen 

 

att Spånga-Tensta stadsdelsnämnd uppdrar åt stadsdelsförvaltningen 

att till nämnden redovisa ett förslag för verksamheten föreningsstäd 

för år 2018 

 

Majoriteten ser mycket positivt på det arbete som många av stadens 

invånare gör för stadsdelen och sina medmänniskor genom 

föreningslivet.  

 

Järva rent och snyggt har varit ett projekt som syftat till att engagera 

lokala föreningar i miljöfrågor, såväl i närområdet som nationellt och 

globalt. Föreningsstädningen skulle också skapa arenor för möten 

mellan många olika etniska och kulturella grupper bland invånarna på 

Järva.  

 

Satsningen har nu funnits i 15 år. Den utvärdering som nu rapporteras 

till nämnden visar bland annat på ett behov av ökad transparens, och 

att kraven för ansökande föreningar behöver tydliggöras och 

eventuellt skärpas. Det är viktiga lärdomar inför beredningen av en 

fortsatt verksamhet.  

 

Eftersom själva grunden i föreningsstädet är föreningarna vill vi att 

utvärderingen av projektet också inkluderar föreningarnas medverkan, 

roll och engagemang. Vi ser fram emot även denna del av en 

utvärdering, som ska utgöra grunden för beslut om kommande 

verksamhet. 

 

Ärendet 
I syfte att utreda former för att fortsätta föreningsstäd inom ramen för 

ordinarie driftbudget har det i 2016 års verksamhetsplan ingått att 

utreda Järva Rent och snyggt och därefter i samverkan formulera 

inriktning och ramar för fortsatt verksamhet. Förvaltningen finner att 

det deltar många föreningar i föreningsstädet och att intresset för att 

delta är stort från föreningarnas sida. Förvaltningen finner också att 

verksamheten måste utvecklas på ett antal punkter. Slutligen finner 

utredningen att en fungerande styrgrupp måste återupprättas.  
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Utredningen har lett till att fortsatta diskussioner mellan Spånga-

Tensta och Rinkeby-Kista stadsdelsförvaltningar har genomförts. Ett 

gemensamt mål är att nya rutiner för drift av Järva Rent och Snyggt 

inom ramen för den ordinarie verksamheten ska utarbetas inför 2018. 

Under år 2017 har medel avsatts för projektet Järva Rent och Snyggt i 

driftbudgeten Spånga-Tensta Stadsdelsnämnd.  

 

Spånga-Tenstas stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett 

tjänsteutlåtande från den 24 februari 2017. 

Dnr 1.2.6-173/2017 

 

Förslag till beslut 
Ordföranden Sus Andersson (MP) föreslog gemensamt för MP+ S+V 

att nämnden skulle återremittera ärendet.  

 

Vice ordföranden Ole-Jörgen Persson m.fl. (M) och Bengt Porseby 

(L) ställde sig bakom MP+S+V:s förslag om återremiss.  

 

Beslutsgång 
Ordföranden ställde proposition på om ärendet ska avgöras idag eller 

återemitteras. Stadsdelsnämnden beslutade att återremittera ärendet. 


